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Komisija za gospodarstvo, obrt, turizem in finance je na podlagi 20. člena Poslovnika 
Državnega sveta (Uradni list RS, št. 70/08, 73/09 in 101/10) in drugega odstavka 56. 
člena Zakona o Državnem svetu (Uradni list RS, št. 100/05 - uradno prečiščeno besedilo, 
95/09 – odl. US in 21/13 - ZFDO-F) oblikovala naslednje  
 

 
M n e n j e 

 
k Predlogu zakona o davku od srečk (ZDavS) – nujni postopek 

 
Komisija za gospodarstvo, obrt, turizem in finance je na 9. redni seji 1. 7. 2013 
obravnavala Predlog zakona o davku od srečk (ZDavS), ki ga je Državnemu zboru v 
obravnavo po nujnem postopku predložila Vlada.  
 
Komisija predlog zakona ne podpira. 
 
Komisija je bila seznanjena s pripombami Nacionalnega sveta invalidskih organizacij 
Slovenije, Fundacije za financiranje invalidskih in humanitarnih organizacij v Republiki 
Sloveniji  ter Loterije Slovenije in Športne loterije Slovenije, ki predlogu zakona 
nasprotujejo. 
Predlagatelj zakona utemeljuje uvedbo dodatnega davka, ki je vezan na nakup srečke po 
enotni davčni stopnji 10%, zaradi zagotovitve dodatnega vira financiranja državnega 
proračuna, razlog za predlagane spremembe pa naj bi bil tudi poskus omejevanja 
čezmernega igranja iger na srečo, s katerim naj bi v večji meri preprečevali zasvojenost z 
igrami.  
Komisiji se argumenti predlagatelja zakona za dodatno obdavčitev srečk, s katerim se 
modificira uveljavljen model stabilnega financiranja slovenskih invalidskih, humanitarnih in 
športnih organizacij, ne zdijo dovolj prepričljivi. Če je namreč zaradi potreb proračuna 
razumljiva potreba po povečevanju davkov od dejavnosti iger na srečo pa se zastavlja 
vprašanje nujnosti ad hoc zakonskih rešitev, ki bodo invalidskim, humanitarnim in 
športnim organizacijam povzročila škodo, ki jo bo z morebitnimi kasnejšimi spremembami 
zakonodaje težko popraviti. Komisija meni, da se z zakonskim predlogom posega, z 
analitsko ne dovolj podprtimi kratkoročnimi ukrepi, na občutljiv družbeni podsistem po liniji 
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najmanjšega odpora, brez natančnejših izračunov o posledicah na novo uvedenega 
davka in brez ustreznih mednarodnih primerjav o učinkih, ki jih prinaša dodatna 
obdavčitev tega področja. Komisiji se zastavlja vprašanje, kdo in na kakšen način bo 
saniral posledice podrtega sistema prirejanja klasičnih iger na srečo in s tem financiranja 
organizacij, ki so vezana na sredstva od te dejavnosti. Komisija priporoča vladi, da se 
davkov na prirejanje iger na srečo loti s spremembami znotraj obstoječe sistemske 
ureditve obdavčevanja iger na srečo, pri čemer bi veljalo razmisliti tudi o obdavčitvi te 
dejavnosti na izhodu ( davek od dohodka pravnih oseb). Prav tako bi veljalo več napora 
vložiti v zajemanje davkov, ki so sicer težje izsledljivi ( prenosi kapitala v davčne oaze), 
učinek na državno blagajno pa bi bil večji, dejavnost nekaterih družbeno koristnih 
organizacij pa neokrnjena. Ob nadaljnjih spremembah zakonodaje s tega področja se 
komisiji zdi ključna vzpostavitev dialoga med vlado in zainteresiranimi organizacijami, ki 
bo zagotavljala ustrezno usklajenost zakonskih rešitev. 
 

* * * 
 
Za poročevalca je bil določen podpredsednik komisije Alojz Kovšca. 

 
 

 
Predsednica  

           mag. Marija Lah, l.r.  
 
 

 


